
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2020–2021 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2021Z15114 

Vragen van het lid Nijboer (PvdA) aan de Ministers van Financiën en van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over schatkistbankieren door 
zorginstellingen (ingezonden 8 september 2021). 

Vraag 1
Klopt het dat het Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport een brief 
heeft verzonden aan Jeugdzorg Nederland over het niet toelaten van 
zorginstellingen tot schatkistbankieren? Zo ja, bent u bereid deze, na 
toestemming van Jeugdzorg Nederland, te delen met de Kamer? 

Vraag 2
Waarom worden zorginstellingen, zoals jeugdzorgorganisaties, niet toegela-
ten tot het vrijwillig schatkistbankieren, terwijl onderwijsinstellingen wel 
toegelaten worden? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat zorginstellingen met schatkistbankieren minder geld 
kwijt zijn aan banken en meer overhouden voor het verlenen van zorg? Deelt 
u de mening dat het ongewenst is dat zorginstellingen worden geconfron-
teerd met financiële risico’s zoals negatieve rente, zeker nu die met toegang 
tot schatkistbankieren weggenomen zouden kunnen worden? 

Vraag 4
Onder welke voorwaarden zouden zorginstellingen toegelaten kunnen worden 
tot schatkistbankieren? Hoe kunnen de risico’s hierbij beperkt worden? 
Kunnen vergelijkbare voorwaarden als voor onderwijsinstellingen worden 
gehanteerd? 

Vraag 5
Bent u bereid in kaart te brengen hoe zorginstellingen toegelaten kunnen 
worden tot schatkistbankieren, zodat zorginstellingen zich volledig kunnen 
richten op het verlenen van zorg en niet worden gestraft voor het aanhouden 
van veilige buffers? 

Vraag 6
Wilt u dit ook doen voor andere (semi-)publieke instellingen? En voor goede 
doelenorgansaties? Waarom niet?
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